
آقـای اسـتاندار، از فدراسـیون
فوتبـال بـرای اسـتان آبـی گـرم

نمیشود!
با هر تغییری در مدیریت استان، اقدامات تکراری دیدار برخی از
رؤسای هیئتهای ورزشی و رؤسای فدراسیونها با استاندار مورد انتظار
است. برخیها دوست دارند در راستای مطرح شدن و معرفی کردن خود در
آغاز شروع بهکار مسئولین جدید از فرصت بهدستآمده استفاده کنند و
در ملاقات همراه با رؤسای فدراسیونها  از نفوذشان در فدراسیون،
مسئولین جدید استان و استاندار را آگاه بکنند و با توسل به
شیوههای نخنماشده برای خود در استان حاشیه امن ایجاد نمایند.
تجربه نشان داده است که ورزش اردبیل از چنین دیدارها و برنامهها

نفعی نبرده است.

در خبرها آمده بود که مهدی تاج رئیس فدراسیون در دفتر استانداری
در تهران با مسعود امامی استاندار اردبیل ملاقات کردهاست. این
اقدام استاندار اردبیل مبنیبر اختصاص وقت برای حضور رئیس
فدراسیون در دفتر کار وی در تهران ستودنی و نشانی از توجه او به
ً در سالهای اخیر ورزش و فوتبال میباشد ولی باید گفت که معمولا
اینگونه ملاقاتها در جابهجایی مدیران استان برای فوتبالیهای
اردبیـل تکـراری و بـدون کـوچکترین رهـاورد بـرای فوتبـال منطقـه

بودهاست.

کافی است که استاندار اردبیل سابقه ملاقات رؤسای فدراسیون فوتبال
در ۱۲ سال اخیر با استانداران اردبیل و حرفهای ردوبدل شده در این
ملاقاتها و قولها و وعدههای دادهشده از سوی فدراسیون را مرور
بکند، مطمئناً برای او روشن خواهد شد که این ملاقاتها هرچند که
برای فوتبالمان نمیتواند آب داشته باشد ولی برای برخیها ممکن است

نان داشتهباشد.

تا آنجا که حافظه ما یاری میکند مهدی تاج در مردادماه سال ۹۵،
مردادماه سال ۹۶ و مهر ۹۷ به اردبیل مسافرت کردهاست. این سفرها
برای فوتبال اردبیل جز هدر دادن زمان و تحمیل هزینه عایدی خاصی

نداشته است.

حضور دستاندرکاران فدراسیون فوتبال در اردبیل و یا ملاقات آنها با
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مسئولین منطقه همیشه با وعدههای سر خرمن همراه بودهاست. مهرماه
سال ۹۶ ملاقات تاج با آیتالله عاملی را که نمیتوان فراموش کرد. در
آن جلسه تاج وعده حضور یک سرمایهگذار در فوتبال استان و خرید
امتیاز تیم دسته دومیرا داد. وعده ای که بعد از پروازشان از

فرودگاه اردبیل به فراموشی سپرده شد.

سخنان تکراری تاج و همکاران و یارانش در اردبیل و یا در دیدار با
مسئولین، تکراری، یکنواخت و کلماتی آشنا میباشد. آنها هر وقت در
اردبیل حضور یافتهاند قصیدهی بلندبالایی در وصف فوتبال منطقه
سرودهاند، اینکه اردبیل یکی از قطبهای ورزش فوتبال در پرورش و
معرفی بازیکنان است، اینکه اردبیل در فوتبال نقش تأثیرگذاری
داشته است، اینکه اردبیل چهرههایی چون علی دایی و کریم انصاری
فرد را به فوتبال تحویل داده است و اینکه باید فوتبال اردبیل در

مسیر توسعه و پیشرفت قرار بگیرد!!

کسی نیست که از این آقایان بپرسد شما بهعنوان مسئول فوتبال این
کشور برای فوتبال استان اردبیل چه اقدام مثبتی انجام دادهاید؟
آیا به مواردی که از برخی خلف وعدهها و بیتوجهیها به اساسنامه به
شما و فدراسیون گزارش شده دستور پیگیری و اقدام صادر کردهاید؟
حال چگونه است که در اولین ماه از آغاز فعالیت استاندار اردبیل
در تهران به ملاقاتش میروید و چون گذشته به تعریف از فوتبال

اردبیل لب باز میکنید؟

آقای استاندار، چون روز روشن است که از فدراسیون تحت مدیریت تاج
و دوستان او در اردبیل برای فوتبال منطقه آبی گرم نخواهد شد. این
را تجربه ثابت کردهاست و بدون شک اگر به شما نیز قولهایی دادهاند
با گذشت زمان معلوم خواهد شد که همهی آنها را فقط در راستای پر

کردن وقت ملاقات زدهاند.

آقای استاندار، ای کاش قبلاز ملاقات، تفاهمنامه منعقد شده بین
استاندار وقت اردبیل و فدراسیون فوتبال در سال گذشته را مطالعه
میکردید؛ برگزاری مسابقات فوتسال چهارجانبه بین تیم ملی فوتسال و
چهار کشور مطرح در این رشته، ایجاد زمین استاندارد فوتبال ساحلی
و ایجاد پایگاه استعدادیابی شمال غرب کشور در اردبیل از موارد
توافق این تفاهمنامه بودهاست. میتوانستید بپرسید که آیا قدمی
برای تحقق این تفاهمنامه از سوی فدراسیون و هیئت فوتبال اردبیل
برداشته شدهاست؟ چرا برخیها فقط علاقهمند به تشکیل جلسه، رد و بدل
شدن یکسری حرفها و درنهایت معرفی خود بهعنوان مسئولی دلسوز



میباشند؟

آقای استاندار، واقعیتهای ورزش و فوتبال استان را از استخوان خرد
کردههای ورزش و مو سپیدهای صادق این عرصه بشنوید. آمارسازی و دل
بستن به برخی از کلمات و آویزان شدن از طناب بزرگنماییها برای
ورزش آفتی بزرگ و خانمان سوز است، امید می رود که ورزش و فوتبال
ما در سالهای آینده روزهای سرشار از موفقیت، یکرنگی و شایسته

سالاری را تجربه نماید. انشاءالله.


